
 

Verslag van de 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 2023 

GESCHIEDKUNDIGE KRING VAN STAD EN LAND VAN BERGEN OP ZOOM 

 

Op woensdag 19 april 2023, aanvang 19.30 uur in Het Groot Arsenaal  

Rijtuigweg 44 te Bergen op Zoom.  

 

Aanwezige bestuursleden: Koert Damveld (scheidend voorzitter), Frans van den Berg 

(penningmeester), Janine de Kok (secretaris), Klaas Plompen, Elvira Adriaansen, Flores Remijn, Wally 

Sep, Martijn van Schaik, Sanneke van den Boom (aspirant bestuurslid), Gerard Franken (aspirant 

voorzitter) 

 

Afgemeld bestuurslid: Laurijs Weyts 

 

Afgemelde leden: Mw J. Delhez, Dhr D. Melsen, Dhr H. Damveld, Dhr J. Hopstaken, Dhr M. Ambagts 
 

 

1. Opening door de voorzitter 
We openen om iets na half acht. Fijn dat er relatief veel leden zijn gekomen. De presentielijst is 
getekend door 53 personen, inclusief bestuursleden. Voor het eerst zijn we te gast bij het Groot 
Arsenaal voor deze ALV, de Canon is al eerder, in oktober jl. hier gepresenteerd. 
 

2. Vaststellen van de agenda 
De agenda wordt onveranderd vastgesteld.  
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Recent is het overlijdensbericht van Dhr. Chris van den Boom binnengekomen. Omdat hij een 
van de oprichters van de Kring was staan we hier even bij stil. 
Er zijn geen verdere ingekomen stukken en/of mededelingen. 
 

4. Vaststelling verslagen algemene ledenvergadering 13 april 2022 
Op bladzijde 2 op de derde regel moet een woordje “een” tussen.  
Dhr J. Roovers vraagt zich af waarom het redactiestatuut Waterschans niet op de site staat.  
Dhr J. Roovers vraagt naar de aanpassing van het verslag van 2020. Dit gaat over pagina 5, het 
vertrek van Dhr R. Asselbergs uit de vergadering. De toenmalig secretaris had naar aanleiding 
van deze vraag (toen het jaarverslag 2020 in ALV kwam eind oktober 2021) toegezegd een 
alinea op te schuiven naar boven waar het gaat over een waargenomen emotionele reactie. Dit is 
ook als zodanig genotuleerd op een volgend verslag. Op 13 april 2022 kwam dit weer ter sprake 
en voorzitter Koert Damveld stelde voor dergelijke vragen/opmerkingen voortaan vooraf kenbaar 
te maken. 
                                                       

5. Jaarverslag van het bestuur over 2022 
We lopen aan de hand van de PP het jaarverslag inhoudelijk door. Vanuit de zaal komt een vraag  
bij het onderwerp SvG: namelijk dat het cursusmateriaal digitaal wordt aangeboden en iedereen 
kan erbij. Koert licht toe dat dit een punt is van de website verbeteringen. De huidige structuur 
van de website is nog niet toegerust om dit te vergrendelen maar daar zijn we druk mee bezig. 
 

6. Financieel verslag 2022 
Frans licht zijn sheets toe, ook over toename en het verloop m.b.t. het aantal leden. De financiële 
stukken worden toegelicht en de zaal luistert geboeid. 
 

7. Kascommissie 
De commissie bestaat uit Mw. C. Hazen, Dhr J. Uijtdewilligen en Dhr J. van den Beemt. 
Allereerst complimenteert de commissie de penningmeester voor de hartelijke ontvangst, brengt 
dan verslag uit en stelt de vergadering voor de penningmeester decharge te verlenen. De 
vergadering is het hier volmondig mee eens. Dhr van den Beemt is aftredend. Dhr Cor Withagen 
wilt de kascommissie versterken.  
 

8. Concept Beleidsplan 2023-2026 



Met zevenmijlslaarzen doorlopen we het concept beleidsplan. Er komt een vraag uit de zaal over 
de relatie van redactie Waterschans/website redactie. In de persoon van Laurijs Weyts is hij de 
linking pin op dit moment. Na de komende bestuurswisseling zal dit ook nader onderwerp van 
gesprek over de taakverdeling zijn.  
Ook is er een vraag hoeveel Waterschans er in de boekhandel wordt verkocht. Frans licht toe dat 
dit heel verschillend is. En dat maakt het lastig om in te kunnen schatten hoeveel er moeten 
worden gedrukt.  
Marianne de Hoogh vraagt naar het Beckersfond wat aan de grondslag ligt van het geoormerkt 
bedrag voor de werkgroep industrieel erfgoed, daar heeft ze nooit van gehoord. Koert vertelt dat 
er nog meerdere fondsen bestaan. Ad van Loon vult aan dat er op de website een artikel staat 
over de overhandiging van het geld door Dhr Beckers, dit dan specifiek meer over dit fonds. 
 

9. Begroting 2024  
Ook hier volgt een inhoudelijke toelichting door de penningmeester. 
De begroting is niet sluitend en Frans vraagt de zaal of er ideeën zijn hiervoor. Idee uit de zaal 
een kleine bijdrage voor het ledengeschenk. Peter Witjes zegt dat het sluitend wordt als elk lid 
een euro inlegt. Rob Stuart oppert de mannen van Nuyten te vragen als kroonleden. Ad van Loon 
stelt voor een partnerlidmaatschap in te stellen. Ook jeugdleden zou een optie kunnen zijn.  
 
Duidelijk is ondertussen dat het redactiestatuut inderdaad niet op de site staat. (Statuten, 
huishoudelijk reglement en auteurs richtlijnen wel) Moet er dus nog op geplaatst. (ACTIE !!) 
 

10. Bestuursverkiezing 
Scheidend voorzitter is Koert Damveld, voorstel van het bestuur om Dhr. Gerard Franken te 
benoemen. Flores Remijn is aftredend algemeen bestuurslid, voorstel van het bestuur om Mw 
Sanneke van den Boom als opvolger te benoemen. Er zijn geen tegenkandidaten gemeld dus 
beide worden bij acclamatie benoemd. Klaas Plompen is aftredend en herkiesbaar voor een 
tweede termijn.  
De bronzen Zeeridder en de voorzittershamer gaan van Koert naar Gerard die zich vervolgens 
voorstelt. 
 

11. Rondvraag 
Rob Stuart vraagt of Sanneke zich ook kan voorstellen en dat doet ze met verve.  
Na een uitleg over de stand van zaken rond de zandzakken in de Kaai, roept Flip Aertssen de GK 
en de leden op “in verzet te komen” als de gemeente(raad) niet zou kiezen van de restauratie 
van de bestaande kademuren. Elke andere oplossing zal het historische stadsbeeld 
onaanvaardbaar aantasten. We moeten zuinig zijn op wat nog resteert van onze oude 
getijdehaven. 
Heer Roovers heeft tot zijn verbazing gezien in de laatste Waterschans dat de huidige secretaris 
bij de nieuwe leden staat en dus geen lid was ten tijde van de benoeming tot secretaris. Hij is van 
mening dat er dus nog alsnog een verkiezing moet komen. De vergadering is het ermee eens 
deze per acclamatie op dit moment  opnieuw te benoemen. (Toelichting Janine de Kok: mijn 
echtgenoot was al jarenlang lid. Toen ik in de ALV van eind oktober 2021 in het rare Coronajaar 
de functie van secretaris heb aanvaard was ik meteen van plan ook persoonlijk lid te worden. Het 
daadwerkelijk aanmelden heeft op zich laten wachten maar heel 2022 was ik lid, net zoals mijn 
man. Mijn “lidloze” bestuursperiode heeft dus 2 maanden geduurd) 
Ad van Loon benoemd nogmaals dat zijn idee van een partnerlidmaatschap dus wel degelijk een 
functie kan hebben. 
In het gezin van nieuw bestuurslid Sanneke is ook alleen de echtgenoot lid; zij zal per 
ommegaande ook zelf lid worden. Dank heer Roovers voor uw opmerkzaamheid! 
 

12. Sluiting 
We sluiten de vergadering voor een korte pauze waarna een interessante lezing volgt! 

 
 
Na de pauze verzorgt Irene van Kemenade een lezing over “Het rijke militaire verleden van het Groot 
Arsenaal”. 
 


